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Írásbeli kérdé s

Kővér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni а
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint а tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

lesz Dobogókő sorsa, Hogyan kívánja segíteni а kormánya katasztrófát kővető
Helyreállítást?"

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban а Pilist és а Visegrádi-hegységet, és azon belül is а Dobogókőt olyan

súlyos károk érték, amelyek minden képzeletet felülmúlnak . А lezúduló jég fákat döntött ki,

és letarolt mindent, amit ember vagy természet hosszú id őn át alkotott meg. А helyiek mell ett

а hivatásos katasztrófavédelmi szakemberek és а katonaság is hosszú napokig küzdö tt azért,

hogy egyáltalán megközelíthető legyen Dobogókő . А valódi munka azonban akkor kezd ődik

meg, amikor а hivatalos katasztrófa elhárítás véget ért. Ez viszont teljesen egyértelműen

kimondható, hogy nem megy állami segítség, állami források bevonása nélkül .

Dobogókő helyreállítási munkálatait az а körülmény is nehezíteni fogja, hogy Dobogók ő nem

önálló település, csupán Pilisszentkereszt település része, így kérdéses, hogy а rendelkezésre

bocsátott állami források hogyan fognak közvetlenül а katasztrófa helyszínére, Dobogókőre

eljutni? Dobogókőn élő emberek eddig is úgy érezték, hogy Pilisszentkereszt önkormányzat

részeként nehezen tudják а helyi érdekeiknek érvényt szerezni, források alig érkeztek

hozzájuk . А helyi civilek több egyesületet és alapítványt létrehoztak, amelyek Dobogókő



fejlődése érdekében dolgoznak. Ilyen civil szervezet а Dobogókőért Közhasznú Alapítvány is ,

amely több mint 5 hektáros területet ta rt karban, többek között sífelvonókat is üzemeltetnek

szerény lehetőségeik szerint, bár а mostani pusztítása felvonók kilencven százaléká t

megrongálta . Teljesen egyértelmű tehát, hogy az elmúlt időszak katasztrófáját követő

elhárítás túlmutat а helyi civileken, és elképzelhetetlen állami szerepvállalás nélkül .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen lépéseket kíván tenni а Kormány

katasztrófa sújtotta területek, különösen Dobogók ő megsegítése érdekében ?

Mekkora összeget határoztak meg а helyreállítási munkálatokra Dobogókővel kapcsolatosan?

Hogyan garantálják, hogy а meghatározott összeg а megfelelő helyre kerüljön, tekintettel arra,

hogy Dobogókő nem önálló település, hanem Pilisszentkereszthez ta rtozik, s így félő , hogy а

támogatást nem, vagy nem teljes egészében jut e1 а valódi rendeltetési helyére?

Milyen közvetlen segítséget kívánnak nyújtani а Dobogókőn élő embereknek és az ottani civil

szervezeteknek, köztük а Dobogókőért Közhasznú Alapítvány számára?

А kialakult sürgető helyzetre tekintettel, várom miel őbbi érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . december 8 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor
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